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Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdes 
PROTOKOLS 

 

2025.gada 11.martā                                            Nr. 3                                           plkst. 14.00 

Sēde sasaukta plkst. 14.00          

Sēde atklāta plkst. 13.58 

Norises vieta: Dārza iela 3, Smiltene 
 

Sēdi vada Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja Inga Ērgle       

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas lietvede Ilze Oginska  

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Darba kārtība: 

1. Par darba kārtību 
Ziņo Inga Ērgle  

2. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Grundzāles pamatskola) 
Ziņo Zane Bērziņa  

3. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Apes Pirmsskolas 

izglītības iestāde "Vāverīte") 
Ziņo Vita Andersone  

4. Par Raunas pamatskolas direktores atbrīvošanu no amata 
Ziņo Edgars Roslovs, Agnese Rode-Danšina  

5. Par dalību projektā Nr. 4.2.2.1. pasākuma "Kvalitatīvas un mūsdienīgas izglītības 

īstenošana pirmsskolas, pamata un vidējās izglītības pakāpē" 
Ziņo Edgars Roslovs  

6. Par sadarbības līguma slēgšanu Eiropas Sociālā fonda Plus projekta “Atbalsts pieaugušo 

individuālajās vajadzībās balstītai pieaugušo izglītībai” projekta īstenošanā laikā no 2025. 

līdz 2029.gadam 
Ziņo Edgars Roslovs  

7. Par sadarbības līgumu slēgšanu projektā  “Skola - kopienā” 
Ziņo Edgars Roslovs  

8. Par sadarbības līguma slēgšanu projektā “Pedagogu profesionālā atbalsta sistēmas 

izveide” 
Ziņo Edgars Roslovs  

9. Iesnieguma par Sporta pārvaldes optimizāciju Smiltenes sporta kompleksā izskatīšana 
Ziņo Matīss Mežulis  

10. Informatīvs jautājums par Smiltenes novada iestādes “Kultūras un tūrisma pārvalde” 

struktūrvienības “Jāzepa Vītola memoriālais muzejs “Anniņas’” pārcelšanas iespējām uz 

citām telpām Gaujienā 

Ziņo Velga Mālkalne  

mailto:pasts@smiltenesnovads.lv


11. Informatīvs jautājums par telpu iespējām Smiltenes novada jauniešu domei un Eurodesk 

informācijas punktam Smiltenē 

Ziņo Inga Grizāne 

12. Par ierosinājuma izskatīšanu kultūras pasākumu organizēšanai Launkalnes apvienības 

pārvaldes pagastu iedzīvotājiem 

Ziņo Liene Gūtmane 

 
Inga Ērgle aicina komitejas locekļus reģistrēties sēdei. 

 

Sēdei plkst.14.03 reģistrējušies un piedalās 4 komitejas locekļi: Inga Ērgle, Andris Abrāmovs, Otārs 

Putrālis, Iluta Apine  
                                                                         

Nepiedalās: Raivis Vizulis ārpus Latvijas, Māris Zālītis ārpus Latvijas, Toms Markss pamatdarbs 

 

Piedalās citi deputāti:  

 

Piedalās darbinieki: izpilddirektors Andris Lapiņš, izpilddirektora vietniece Evija Zurģe (no plkst. 

15.07), Juridiskās nodaļas juristes Santa Brūvere, Rēzija Jurciņa, Kancelejas un personāla nodaļas 

vadītāja Laura Pleša, lietvede Ilze Oginska, Izglītības pārvaldes vadītājs Edgars Roslovs, Finanšu 

nodaļas vadītājs Jānis Adienis, Kultūras un tūrisma pārvaldes vadītāja Velga Mālkalne (no plkst. 

14.35), kultūras jomas vadītājs Edgars Raginskis, Sporta pārvaldes vadītājs Matīss Mežulis (līdz 

plkst. 15.37), Grundzāles pamatskolas direktore Zane Bērziņa, Raunas pamatskolas direktore 

Agnese Rode-Danšina (līdz plkst. 14.40), Launkalnes apvienības pārvaldes vadītāja Liene Gūtmane, 

Izglītības pārvaldes jaunatnes darbiniece Inga Grizāne (no plkst. 14.54),  
 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

          Ziņo Inga Ērgle 
             
I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto sēdes darba kārtību  
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību. 
 

2. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Grundzāles 

pamatskola) 
Ziņo Zane Bērziņa  

Saņemts Grundzāles pamatskolas direktores Zanes Bērziņas 07.02.2025. iesniegums “Par asistenta 

nepieciešamību pirmsskolas izglītības grupas audzēknim”. “[..]valsts budžeta mērķdotācijā 

brīvu līdzekļu nav, tādēļ lūdzam rast iespēju no pašvaldības budžeta līdzekļiem, paredzētiem 

pirmsskolas izglītības programmu realizācijai, piešķirt finansējumu amata vienībai “pirmsskolas 

izglītības skolotāja palīgs”/ “asistents PIg”[..].” 

 

Debates: E.Roslovs, Z.Bērziņa, A.Lapiņš 

I.Apine piekrīt Zanei. Par izglītību skolotāju palīgiem, kam jau ir augstākā pedagoģiskā izglītība. 

Iesaka skatīt, kā darbs ar speciālās izglītības bērniem. 

Debates: Z.Bērziņa, O.Putrālis 

O.Putrālis jautā J.Adienim, par finansējuma avotu. 

J.Adienis: skatīs iestādes griezumā, tad izglītības sfērā, ja nē, tad kur citur. 

Debates: A.Lapiņš, E.Roslovs 



I.Ērgle: jāskata, varbūt tas būtu kāds cits amats. Jāskata novadā kopumā 

             Nākamā komitejā informēt par situāciju, kā tas izskatītos novadā. Skolotāja palīgs vai 

pedagogs vai kā citādi? 

E.Roslovs pārjautā par veicamo uzdevumu. 

I.Apine par niansi. Ja skolotāja palīgs iziet no telpas un viņam jāpaliek vienam ar šo bērnu. Iesaka, 

kā rīkoties.  

E.Roslovs par kritērijiem, kā nosaka amatus. 

Debates: I.Apine, E.Roslovs 

Z.Bērziņa: pēc novērtēšanas pārcelties jaunā pakāpē. Par virtuves strādniekiem. 

                 Jau saknē nav pareizi, ka skolotāja palīgam atalgojums ir vienlīdzīgs ar iespējamo amatu. 

A.Lapiņš: ir sākotnējais novērtējums. Novērtē izglītību un kvalifikāciju. 

Z.Bērziņa: par to, ka šie cilvēki jau sākotnēji tika saukti par auklītēm. Bet, tagad jau sen ir pieaudzis 

atbildības līmenis. 

I.Ērgle: deputāti to nevarēs novērtēt. Kaut kāda kārtība ir iedibināta. Uz nākotni jāsaprot, vai ir  

nepieciešamas izmaiņas. [..] Uzdod jautājumu E.Roslovam, vai nepieciešamas izmaiņas. 

E.Roslovs: ja ir nauda, tad ir tikai par. Visur ir jābūt vienlīdzīgi. [..] Izšķirties pedagogs vai     

pedagoga palīgs atkarīgs no naudas maka. 

O.Putrālis: vai nav kādi augstākstāvoši akti, kas to jau nosaka? 

E.Roslovs nosauc saskaņā ar ko ir jāievēro kārtība. 

I.Apine atbild uz Otāra jautājumu. Jebkurš iestādes vadītājs mēģina nodrošināt visu to labāko, arī 

citiem bērniem ir jābūt drošai mācību videi. Ir par skolotāja amatu. 

              Par situācijām, kādas mēdz būt izglītības iestādē. 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 
Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē. 

3. Par grozījumiem Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Apes Pirmsskolas 

izglītības iestāde "Vāverīte") 
   Ziņo Vita Andersone  

   Pamatojoties uz Smiltenes novada pašvaldības domes 2024.gada 19.septembra lēmumu 

Nr.594 ‘’Par izmaiņām Amatu katalogā pirmsskolas izglītības iestādēs, vispārējo izglītības iestāžu 

un speciālo izglītības iestāžu pirmsskolas grupās’’, kur Apes PII ‘’Vāverīte’’ palielinājās 

pirmsskolas izglītības skolotāja amata vienību skaits un samazinājās skolotāja palīga amata vienību 

skaits. 
 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē: 

Veikt grozījumus Smiltenes novada pašvaldības Amatu katalogā (Apes PII “Vāverīte” 

amatu sarakstā), samazinot  amata vienību “Pirmsskolas skolotāja palīgs” skaitu no’’6’’ uz 

‘’5’’. 
 

4. Par Raunas pamatskolas direktores atbrīvošanu no amata 



    Ziņo Edgars Roslovs, Agnese Rode-Danšina  

20.02.2025. saņemts Raunas pamatskolas direktores iesniegums, ar lūgumu atbrīvot no Raunas 

pamatskolas direktora amata ar 2025.gada 1.jūliju, radušos ģimenes apstākļu dēļ. 

E.Roslovs: viss ir izrunāts ar Agnesi. Laicīgi iesniegts.  

A.Rode-Danšina: arī veselības problēmas. Līdz 1.jūlijam tiks veikti darba pienākumi. 

I.Ērgle: žēl saņemt šādu iesniegumu. Saka paldies par laicīgo info. 
 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai domes sēdē. 
 

5. Par dalību projektā Nr. 4.2.2.1. pasākuma "Kvalitatīvas un mūsdienīgas izglītības 

īstenošana pirmsskolas, pamata un vidējās izglītības pakāpē" 
    Ziņo Edgars Roslovs  

E.Roslovs: lūdz atbalstīt. Līdzīgi kā projektā “Skolas soma”. Informē par veicamo. 

                   Pašvaldības finansējums nav nepieciešams. 

Debates: I.Ērgle, E.Roslovs 

A.Lapiņš: jāpieņem lēmums, lai varētu slēgt Sadarbības līgumu. 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai domes sēdē. 
 

6. Par sadarbības līguma slēgšanu Eiropas Sociālā fonda Plus projekta “Atbalsts 

pieaugušo individuālajās vajadzībās balstītai pieaugušo izglītībai” projekta īstenošanā 

laikā no 2025. līdz 2029.gadam 
    Ziņo Edgars Roslovs 

28.02.2025. saņemts Valsts izglītības attīstības aģentūras “Uzaicinājums kļūt par sadarbības 

partneri Eiropas Sociālā fonda Plus projekta Nr. 4.2.4.2/1/24/I/001 “Atbalsts pieaugušo 

individuālajās vajadzībās balstītai pieaugušo izglītībai” projekta īstenošanā laikā no 2025. līdz 

2029.gadam”.  

“[..]Aģentūra uzaicina iedalīties projektā kā projekta sadarbības partnerim. Ar plānotajām 

atbalstāmajām darbībām un projekta īstenošanas kārtību aicinām iepazīties, izlasot 

iepriekšminētos noteikumus.[..] 

[..]Ja piekrītat piedalīties projekta īstenošanā kā Sadarbības partneris, lūdzam izskatīt 

pielikumā pievienoto Sadarbības līguma projektu un līdz 2025. gada 21. martam sūtīt 

Aģentūrai aizpildītu pielikumā pievienoto anketu par līgumslēdzēja datiem Sadarbības līguma 

sagatavošanai.”   
E.Roslovs: projekts tiek realizēts jau tehnikumā arī. [..] 

                  Izglītības pārvaldē kapacitāti neredz šim. Iesaka Attīstības un plānošanas nodaļai           

rīkoties. 

A.Lapiņš: jāpārrunā ar Attīstības un plānošanas nodaļu. 

I.Ērgle: līdz domes sēdei jāprecizē. Ja ir projekts, tad būtu labi to realizēt un piedalīties. Aicina     

balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 



Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai domes sēdē. 

  

7. Par sadarbības līgumu slēgšanu projektā  “Skola - kopienā” 
    Ziņo Edgars Roslovs  

Valsts izglītības attīstības aģentūras Mācību atbalsta un iekļaujošās izglītības departamenta 

direktores Sigitas Upmales vēstule, kas adresēta pilsētu un novadu domēm, profesionālās 

izglītības iestādēm “Par sadarbības līgumu slēgšanu projektā Nr. 4.2.3.1/1/24/I/001 “Skola- 

kopienā” ” 
CFLA ir izvērtējusi un apstiprinājusi potenciālos projekta sadarbības partnerus, kas uz 2024. gada 1. 

oktobri atbilda Aģentūras, kas ir Finansējuma saņēmējs, izvirzītajiem kritērijiem sadarbības 

partneriem. Nosauc tos. 

Pievienots Sadarbības līguma projekts. 

E.Roslovs: iepriekšējā projekta “Pumpurs” turpinājums. Paši visu darīs. Pašvaldības finansējums 

nav nepieciešams. 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai dome sēdē. 
 

8. Par sadarbības līguma slēgšanu projektā “Pedagogu profesionālā atbalsta sistēmas 

izveide” 
    Ziņo Edgars Roslovs  

Valsts izglītības attīstības aģentūras vēstule “Par sadarbības īstenošanu Eiropas Savienības fonda 

Plus projekta Nr. 4.2.2.3/1/24/I/001 “Pedagogu profesionālā atbalsta sistēmas izveide” ietvaros”. 

Lūdz iepazīties ar pievienotajiem dokumentiem un līdz 2025. gada 31. martam sniegt 

VIAA apstiprinājumu sadarbības līguma parakstīšanai, norādot informāciju par paraksttiesīgo 

personu, atbildīgo kontaktpersonu un norēķinu rekvizītiem.   
Pievienots – projekta īstenošanas vadlīnijas un Sadarbības līguma projekts. 

E.Roslovs sniedz informāciju par projektu. Pašvaldības finansējums nav nepieciešams. 

                Būs jāgroza savi noteikumi par metodisko atbalstu novadā. 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine) - par, pret - nav, atturas - 

nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavoto Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai domes sēdē. 
 

9. Iesnieguma par Sporta pārvaldes optimizāciju Smiltenes sporta kompleksā izskatīšana 
            Ziņo Matīss Mežulis  

M.Mežulis informē par saņemto iesniegumu un sagatavoto prezentāciju. 

                   04.03.2025. saņemts deputāta Otāra Putrāļa iesniegums – [..] “ierosinu: 

1)likvidēt Smiltenes sporta kompleksa administratora amatu; 

2)izveidot divas sporta darba organizatora vietas Smiltenes pilsētā; 

3) Smiltenes sporta kompleksa administratora atlikušos darba pienākumus sadalīt starp Sporta 



pārvaldes vadītāju un vecāko ēku un teritorijas uzraugu, piešķirot atbilstošu atalgojuma 

paaugstinājumu, lai kopumā tas neietekmētu pašvaldības budžetu”. 

  Par to, kādi būtu ieguvumi no tādām izmaiņām.[..] 
 

M.Mežulis sagatavojis prezentāciju “Smiltenes novada sporta pārvalde”. Prezentē to. 

                  Viens no nākotnes mērķiem - Attīstības stratēģijas sporta jomā izveide. 

           Par pārvaldes darbiniekiem. Par sporta pasākumiem. 

I.Ērgle jautā, kāds ierosinājums saskaņā ar iesniegumu? 

M.Mežulis sniedz atbildi, informējot arī par atalgojumu. 

                Par esošām slodzēm, kas ir šobrīd. Gan Raunā, gan Apē, arī par Smilteni.[..] 

I.Ērgle: esošā struktūra ir labi funkcionējoša un izmaiņas nav nepieciešamas. 

M.Mežulis iesaka paskatīt nākamos pasākumus un paskatīt, ka šis cilvēks ir iesaistījies. 

I.Ērgle dod vārdu Otāram kā iesnieguma iesniedzējam. 

O.Putrālis: prieks par sporta darbībām novadā. [..] Par to, ka bija laiks, kad amats ”sporta darba                  

organizators” nebija, bet viss tāpat notika un realizējās. [..] 

                 Uzskata, ka iesniegums ir pamudinājums virzībai uz  kaut kādiem pasākumiem. 

                 Neuzskata, ka štata vieta ir jāuztur visu cauru gadu. Jāskatās ekonomijas virzienā. 

                 Par vienotu sistēmu, kādai jābūt novadā. 

A.Lapiņš: Par pirms 2 gadiem paveikto, visu vērtējot. Par nākotnes redzējumu. 

                 Piekrīt Otāram, ir bijušas sarunas, vai visi darbinieki ir noslogoti.[..] 

                 Matīsa uzdevums saredzēt, ko dara sporta jomā.[..] 

                 Pasākumu organizatori parasti pozitīvi izsakās par sporta pasākumiem Smiltenē, 

                 Par salīdzinājumu ar kultūru. 

                 Par Matīsa paveikto 3 gadu laikā. Par sporta darbinieku komandu. 

                 Par iesniegumā minēto. Ir jautājums par noslodzi. [..] To varam izdarīt, savstarpēji    

salīdzinot. 

                 Par Uzņēmuma līgumiem. 

M.Mežulis runājis par šo ar Juridiskās nodaļas vadītāju.[..] 

A.Lapiņš: par sporta darba organizatoriem. Par slodzēm. Risinājums ir ar Uzņēmuma līgumiem. 

I.Ērgle: daudz domāts par šo. Par sarunām.[..] Netiek skatīta iespēja sporta organizatorus Smiltenē  

piesaistīt. 

               Šobrīd vairāk uzticas pārvaldes vadītājam. Nesaskata veikt izmaiņas šajā struktūrā. 

               Par Veselības projektu, kas ir procesā šobrīd. 

               Neatbalsta O.Putrāļa priekšlikumu 

Debates: A.Abrāmovs, O.Putrālis, M.Mežulis, A.Lapiņš, I.Ērgle, V.Mālkalne 

O.Putrālis par lielajiem sporta pasākumiem, ko iznes biedrības pašas par sevi. [..] 

M.Mežulis: par MTB pasākumu, kur bija iesaistīti pašvaldības darbinieki. [..]  

I.Ērgle aicina balsot par iesniegumu 
 

Atklāti balsojot ar 1 balsi (O.Putrālis,) - par, 3 (I.Ērgle, A.Abrāmovs, I.Apine) pret, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Noraidīts saņemtais iesniegums. 
 

10. Informatīvs jautājums par Smiltenes novada iestādes “Kultūras un tūrisma pārvalde” 

struktūrvienības “Jāzepa Vītola memoriālais muzejs “Anniņas’” pārcelšanas iespējām 

uz citām telpām Gaujienā 

    Ziņo Velga Mālkalne  

25.02.2025. Velgas Mālkalnes iesniegums izpilddirektoram “Par Smiltenes novada iestādes 

“Kultūras un tūrisma pārvalde” struktūrvienības “Jāzepa Vītola memoriālais muzejs “Anniņas’” 

pārcelšanu”. 



V.Mālkalne par saņemto tehnisko atzinumu. 
18.februārī tika apsekotas Gaujienā esošās ēkas, kurās varētu izvietot Muzeju. Nosauc, kas piedalījās 

apsekošanā.[..] 

Kā piemērotāko risinājumu situācijā, klātesošie konstatēja Muzeja izvietošanu ēkā “Muižkungi”, 1. un 

2.stāvā. 

V.Mālkalne iesaka ļaut muzejam pārvākties. 

Sanita Sproģe – muzeja vadītāja. Dalītas jūtas. Negrib atstāt šo ēku, kas uzcelta pēc ugunsgrēka no 

jauna. Vieta, kur Jāzeps Vītols dzīvoja. Par vizuālo tehnisko atzinumu [..] 

                        Nav veikta ēkas tehniskā pārbaude. Tas ir tikai novērojums no malas. Visu pa solim           

ir iespējams izdarīt. Paskaidro. [..] 

Ja ir jāpārceļas uz ēku “Muižkungi”, kas neatbilst ēkas telpas izmēriem, varam tur izvietot savu 

krājumu un ekspozīciju. 

Par sarunu ar Dainu Ratnieci, kas jautāja, vai tiks pārcelts uz noteiktu laiku? S.Sproģe nevarēja 

atbildēt uz šo jautājumu. Vienā telpā būtu muzeja vadītājas kabinets un krājums. 

Ko nozīmē memoriālais muzejs. Paskaidro.[..] 

Vairs nevarēsim saukties J.Vītola memoriālais muzejs “Anniņas”. 

J.Šepters: par 18.februārī veikto apsekošanu. Vienīgās telpas, kas ir lielas, ir ēkā “Muižkungi”. 

         Ir savas neērtības. 2.stāvs, bet daļu no prasībām var īstenot. 

         Ja lubiņu jumts būtu samainīts pirms 6 gadiem, būtu pavisam cita situācija. [..] 

         36 gadus šādos apstākļos muzejs ir eksistējis. 7-10 gadus atpakaļ vēl varēja saglābt šo  

ēku, atvēlot kaut kādu summu katru gadu. 

         “Anniņas” nevar atgriezt mūsdienīgā stāvoklī, bet tādā, kas atbilstu tam laikam. 

I.Ērgle jautā par tehisko atzinumu 

E.Zurģe: to veic speciālists, sertificēts būvspeciālists. [..]  Nav pamata apšaubīt paveikto. 

I.Ērgle: lielākā problēma bija ar jumtu vai kā citādi? [..] 

E.Zurģe: tā ir un paliek šķūņa stāvbūve. Nezin, kā to varēt nosiltināt. Paskaidro. [ ..] Nav neviens, 

kas būtu gatavs lāpīt šo lubiņu jumtu. [..] 

I.Ērgle: skatot finansiālās iespējas, varbūt tur var būt muzejs. Piem. sezonāli. 

E.Zurģe: pieminekļu prasības jāsaprot. [..] 

V.Mālkalne: akreditācijas komisija negribēja dot akceptu, tieši ēkas dēļ. Nolasa. 

O.Putrālis: sazinājies ar tehniskā atzinuma sastādītāju. [..] 

                  Daudz uzsvērtas neprognozējamas lietas, kas jebkurā brīdī var notikt. 

                  Jāizšķiras, redzējums, ko saredzam - vai tas ir pagaidu risinājums, vai kā citādi. 

           Uzdod jautājumu Sanitai. Kā jārīkojas attiecīgās situācijās? 

S.Sproģe: Ja pārceļas uz noteiktu laiku, tad paliek memoriālais muzejs. 

         Ja uz nenoteiktu laiku, tad līdz nākamai akreditācijai jāsagatavo dokumentācija, jauns   

nosaukums - piemiņas istaba u.t.t. 

O.Putrālis izsaka viedokli [..] saglabā kā vietu, kur atraudzīties. [..]  

Debates: S.Sproģe, A.Lapiņš  

J.Šepters: par aktā ierakstīto - nav vides pieejamība, ventilācija, elektro instalācija, apkure, 

energoefektivitāte. Par konstrukcijas stiprību.[..] 

E.Zurģe: redzot finanšu iespējas, jāsaprot, kā skatāmies uz muzeju un uz ēku. Paskaidro.  

        Tā nebūtu pastāvīgās ekspozīcijas un darbinieka darba vieta. 

Debates: I.Ērgle, V.Mālkalne 

Debates par trenažieru telpu: V.Mālkalne, A.Abrāmovs, J.Šepters 

S.Brūvere: vēl jāpārdomā. 

O.Putrālis: ko ar to jumtu, lai ēku saglabātu? 

J.Šepters: mēģinātu saprātīgās naudās uzlikt šo skārda jumtu. Brīvprātības, talku veidā. 

                Par lētāko jumta segumu. 6 EUR/m2 [..] Ir ap 140 m2. Ir uzņēmēji, kas noziedotu 2 spāres. 



E.Zurģe: par līdzdalības budžetu vēl var domāt. 

J.Šepters runās jau rīt. 
 

No sēdes iziet J.Šepters, plkst. 16.19 
 

11. Informatīvs jautājums par telpu iespējām Smiltenes novada jauniešu domei un 

Eurodesk informācijas punktam Smiltenē 

    Ziņo Inga Grizāne 

Ir sagatavota prezentācija. Prezentē to. 

Telpu jautājums ir aktuāls. Nepieciešama vieta: 

 jaunatnes darbiniekam 

 Smiltenes novada jauniešu domei 

 Eurodesk tīkla informācijas punktam Smiltenē. 
 

Sēdei pievienojas Edgars Raginskis, plkst. 16.24 

Informē, ko dara katrs no norādītajiem, kam nepieciešamas telpas. 

Par ieguvumiem no šīm telpām jauniešiem. 

A.Lapiņš informē par iespējamām adresēm  

I.Grizāne: Pils iela 2, 2stāva zāle. Tā jau tiek šobrīd izmantota sanāksmēm. 

                 Telpu īre- maksas pakalpojums 

                 Dārza ielā – Smiltenes vidusskolas darbmācības kabinets. 

                 Ir iegādāta tehnika, ko ir nepieciešams kaut kur nolikt. 

O.Putrālis: profesionālā ievirze, kur izmanto resursus optimāli, interešu izglītība. 

                  Vai nesaskata, ka Smiltenes vidusskolā būtu iespējas? Dārza ielā 27, Smiltenē? 

I.Grizāne: tādi risinājumi ir apsvērti. Sazinājusies ar Smiltenes tehnikuma direktoru. Šobrīd reāla 

piedāvājuma nav. 

                 Par Izglītības un zinātnes ministrijas vadlīnijām, kur neiesaka ierīkot skolas telpās šīs 

vietas 

I.Ērgle: kuras telpas šķistu tādas atbilstošas? 

I.Grizāne nosauc. 

I.Ērgle jautā, vai caur projektiem arī varētu īrēt telpas? 

I.Grizāne: riskanti. 

A.Abrāmovs izsaka viedokli. 

I.Grizāne: jaunieši ir ļoti aktīvi. Pašai ir nepieciešams atbalsts, tādēļ nāk un lūdz palīdzību. 

I.Ērgle iesaka paskatīt īres variantus un nākt informējot par to. 

Debates: E.Roslovs, I.Grizāne, A.Lapiņš 
 

12. Par ierosinājuma izskatīšanu kultūras pasākumu organizēšanai Launkalnes 

apvienības pārvaldes pagastu iedzīvotājiem 
           Ziņo Liene Gūtmane 

Ierosinājums –noslēdzies bez rezultāta Launkalnes un Drustu Tautas nama vadītāja amata konkurss. 

Runājusi ar bijušo vadītāju Signi un to personu, kas bija pieteikusies uz konkursu. 

Saņemta atbilde, ka būtu gatavas organizēt kultūras dzīvi pagastos, bet caur izveidoto uzņēmumu. 

A.Abrāmovs: kā izpaudīsies cita veida organizācija? 

L.Gūtmane: caur sociālo uzņēmumu, atsevišķi pasākumi. 

                    Tas varētu būt šī brīža risinājums. To varētu risināt kā pilotprojektu priekš 2 tautas 

namiem. 

O.Putrālis: viena būtu Launkalnē un otra Drustos? 



L.Gūtmane: ja ir viens vadītājs 2 namiem, tad pasākumi paliek neinteresanti, gadu no gada 

atkārtojas. 

O.Putrālis: atteiktos no citu namu veiktajām funkcijām? Kas notiek ar pašdarbību? 

L.Gūtmane sniedz atbildi. 

O.Putrālis: kurš tirgo biļetes? 

L.Gūtmane: sazināsies ar Velgu, ar Jāni. Viss tiktu izrunāts. 

                    Iekļautos budžetā. 

I.Ērgle: ir atkārtotais konkurss izsludināts. Jautājums, vai neatveras kāda pandoras lāde? 

V.Mālkalne: negaidīts piedāvājums. Iespējams, ka Latvijā jaut kaut kas tāds ir atrunāts. [..] 

                    Šobrīd vadītāju šajā namā nav. 

                    Drustu pagasta iedzīvotāji iesnieguši vēstuli, ar lūgumu rīkoties. 

                    [..] 

E.Raginskis: Viens vadītājs uz 3 pagastiem. 

                      Launkalnes un Drustu pagasta iedzīvotāji ir pelnījuši kultūras piedāvājumu, kaut ar   

šādu pilotprojektu.[..] Ja rodas secinājums, ka tas nestrādā, tad nākotnē no tā var 

atteikties. 

I.Ērgle:  pēc būtības, iebildumu nav. 

E.Raginskis: tuvākie gadi – liels pārmaiņu laiks kultūras jomā visā Latvijas teritorijā. Par 

demogrāfiskajiem procesiem. Par Balvu novadā redzēto. 

J.Adienis: iepirkums uz konkrētiem pasākumiem. Materiālā atbildība. Ja saplīst prožektors, kurš par 

to maksā. Par biļešu cenām.  

O.Putrālis: sadarbības forma jāatrod. Jāsaprot, cik īslaicīga vai pastāvīga tā ir. Par rentabilitātes 

rādītājiem. 

A.Abrāmovs  izsaka viedokli  

V.Mālkalne: ir jāmēģina un jārod risinājums. Kaut mēnesi izmēģināt. 

E.Raginskis: labākais, ka abas šīs personas ir zināmas. 
 

Sēde slēgta plkst.17.10 
 

Sēdi vadīja 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu  

pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja                                       Inga Ērgle 
 

Sēdi protokolēja      Ilze Oginska  
 


